
 
 
Številka: 900-3/2023/9 

Datum: 9. 10. 2023 

 

 

ZAPISNIK 1. SEJE SVETA STARŠEV 

 

 

Prva seja Sveta staršev je bila v ponedeljek, 26. 9. 2023, ob 18. 30 v  prostorih zbornice OŠ 

Predoslje Kranj. 

 

Prisotni: Barbara Krajnc, Kristina Erzetič, Gregor Jerše, Jasmina Žnidaršič, Nadja Vakaričič, 

Špela Bajec, Benjamin Korenjak, Nina Logar Poljanec, Boštjan Smukavec, Dolenec Gregor, 

Albina Ribič, Petra Torkar, Alenka Weisseisen, Tamara Trelc, Primož Bedrač, Urška Pelko, 

Darja Roblek, Rok Vodiškar, Eva Pajnič, Mateja Koprivec, ravnateljica Janja Sršen, pomočnica 

ravnateljice Katja Perčič Košir, pomočnica ravnateljice za vrtec Alenka Butara, tajnica VIZ 

Valentina Panzalović. 

 

Opravičeno odsotni: Medeja Sedlar, Darja Roblek. 

 

 

 

Dnevni red: 

 

1. Nagovor ravnateljice. 

2. Izvolitev predsednice/predsednika Sveta staršev. 

3. Ugotovitev sklepčnosti seje. 

4. Potrditev dnevnega reda. 

5. Pregled realizacije sklepov pretekle seje. 

6. Pregled in potrditev zapisnika pretekle seje. 

7. Izvolitev predstavnika Sveta staršev v Svet zavoda. 

8. Imenovanje članov v komisijo za prehrano in v Šolski sklad. 

9. Predstavitev in sprejem Poročila o realizaciji LDN za šolsko leto 2022/2023 za šolo in vrtec. 

10. Predstavitev in sprejem LDN za šolo in vrtec za šolsko leto 2023/2024. 

11. Obravnava in sprejem posodobitve Vzgojnega načrta in Pravil šolskega reda. 

12. Obravnava predloga novega cenika prehrane. 

13. Beseda predstavnikom oddelkov. 

14. Predlogi, pobude, vprašanja. 

 

  



 
 
Ad. 1 

 

Ravnateljica je v imenu OŠ Predoslje Kranj pozdravila zbrane. Med člani Sveta staršev je tudi 

nekaj novih članov. Ravnateljica je predstavila pomočnici ravnateljice za šolo in vrtec ter 

zapisnikarico, tajnico Valentino Panzalović. 

 

Nove člane Sveta staršev je seznanila s Poslovnikom Sveta staršev.  

 

Ravnateljica je povedala, da so v šolskem letu praviloma tri do štiri seje, ki se izvedejo v živo, 

lahko tudi dopisno ali preko videokonference. 

 

 

Ad.2 

 

Ravnateljica je povedala, da je bil v šolskem letu 2022/2023 predsednik Sveta staršev g. 

Gregor Jerše. Svojo vlogo je odgovorno in zavzeto opravljal, za kar se mu ravnateljica 

zahvaljuje.  

 

Zatem je pozvala Svet staršev k izvolitvi novega predsednika. 

 

Svet staršev je soglasno izvolil in potrdil, da je v letošnjem šolskem letu ponovno predsednik 

g. Gregor Jerše, predstavnik 2. a razreda. 

 

G. Jerše se je zahvalil za izkazano zaupanje.  

 

SKLEP 1: Člani Sveta staršev so soglasno, z dvigom rok, izvolili g. Gregorja Jeršeta za 

predsednika Sveta staršev OŠ Predoslje Kranj v šolskem letu 2023/2024. 

 

 

Ad. 3 

 

Ugotovila se je sklepčnost seje (2 članici sta bili opravičeno odsotni). 

 

 

Ad. 4 

 

Ravnateljica je predstavila dnevi red, ki je zapisan na vabilu. 

 

Dnevni red je bil soglasno potrjen. 

 

 

 

 



 
 
Ad. 5 

 

Ravnateljica je povedala, da je bila zadnja seja Sveta staršev dne 1. 6. 2023. Zapisnik seje je 

bil pregledan s strani prejšnjega Sveta staršev.  

Posebnosti pri realizaciji sklepov pretekle seje ni bilo. Kar je bilo zapisano, je realizirano. 

 

Ad. 6  

 

Ravnateljica je člane Sveta staršev pozvala k potrditvi zapisnika pretekle seje. 

 

Člani Sveta staršev so soglasno potrdili pretekli zapisnik in ugotovili, da so sklepi realizirani. 

 

SKLEP 2: Člani Sveta staršev so soglasno, z dvigom rok, potrdili zapisnik 4. redne 

seje Sveta staršev z dne 1. 6. 2023. 

 

 

Ad. 7 

 

Ravnateljica je povedala, da je bila v šolskem letu 2022/2023 predstavnica Sveta staršev v 

Svetu zavoda ga. Maja Kocjančič, ki pa v letošnjem šolskem letu ne bo več, saj je njen otrok 

zaključil osnovno šolo. 

Člane Sveta staršev je pozvala, da se na 1. seji imenuje volilno komisijo za nadomestne volitve 

predstavnika staršev šole v Svet zavoda. Volitve so bile izvedene na 1. seji Sveta staršev 26. 

9 .2023. Oblikovala se je tričlanska volilna komisija. Prostovoljno so se javili trije člani: ga. 

Albina Ribič, ga. Nina Razinger, ga. Teja Ravnik.  

Ravnateljica je prisotne seznanila s kandidati za predstavnika staršev v Svet zavoda: Gregor 

Jerše, predstavnik 2. a razreda, Mateja Koprivec, predstavnica 9. b razreda, Kranjc Barbara, 

predstavnica 1.a razreda. 

Volilo je 21 članov. Volilna komisija je preštela glasove in ugotovila, da je izmed treh kandidatov 

izvoljen g. Gregor Jerše. 

 

SKLEP 3: Člani Sveta staršev so soglasno, z dvigom rok, izvolili g. Gregorja Jeršeta za 

predsednika Sveta staršev v Svet zavoda OŠ Predoslje Kranj. 

 

 

Ad. 8 

 

Ravnateljica je povedala, da je na 1. seji potrebno izvoliti še novega člana/članico za Šolski 

sklad in prehrano. 

 

SKLEP 4: Člani Sveta staršev so soglasno, z dvigom rok, izvolili go. Barbaro Krajnc za 

novo članico Šolskega sklada. 

 



 
 
SKLEP 5: Člani Sveta staršev so soglasno, z dvigom rok, izvolili go. Matejo Koprivec za 

novo članico komisije za šolsko prehrano. 

 

 

Ad. 9 

 

Ravnateljica je pozvala starše, da odločijo, ali se dokumente natančno predstavi ali bi želeli 

dokument pregledati preko razprave, vprašanj, saj se je gradivo poslalo predstavnikom že pred 

sejo v pregled. Člani so se soglasno strinjali, da se o gradivu pogovori preko vprašanj.  

 

Ravnateljica je na kratko predstavila Poročilo šole. 

 

Zatem je najprej predala besedo g. Butari, pomočnici ravnateljice vrtca pri OŠ Predoslje Kranj.  

 

Ga. Butara je kratko predstavila glavne podatke Poročila lanskega delovnega načrta.  

Povedala je, da je bilo vrtčevsko leto 22/23 uspešno zaključeno. Izvedli so tudi tabor in 

zaključni izlet. Starši in vzgojiteljice so najbolj pohvalili dogodek – predstavitev poklicev ter 

srečanje z dedki in babicami.  

 

Ravnateljica na kratko povzame bistvene posebnosti o poteku in realizaciji načrtovanega iz 

preteklega šolskega leta 2022/2023.  

Povedala je, da so lansko šolsko leto uspešno zaključili. Nekaj je bilo zaključnih negativnih 

ocen in popravnih izpitov. Večinoma so bili to učenci tujci, kateri še niso osvojili jezika. Popravni 

izpiti so bili v večini uspešno opravljeni. Učenec 8. razreda popravnega izpita žal ni opravil in 

se je izpisal in prešolal na drugo šolo. Povprečna ocena je bila 4,2. 17 učencev je bilo 9- letnih 

odličnjakov.  

Učenci so dosegli dobre rezultate NPZ-jev, tako v tretjem, šestem in devetem razredu. 

Povedala je, da so » vejpanje« v lanskem šol. letu uspešno zajezili. Za učence so organizirali 

tudi predavanja na to temo.  

Lanska novost, posvetovalne urice pri šolski psihologinji, so bile zelo obiskane. Uspešno smo 

zaključili tudi razvojni nalogi Varno in spodbudno učno okolje ter Ustvarjanje inovativnih učnih 

okolij, sodelovanje v poskusu Prenove razširjenega programa pa se podaljšuje še za 1 leto. 

 

SKLEP 6: Člani Sveta staršev so soglasno potrdili Poročilo o realizaciji LDN za vrtec in 

šolo v šolskem letu 2022/2023. 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 
Ad. 10 

 

Predstavitev in sprejem LDN vrtca in šole za šolsko leto 2023/2024.  

 

Ravnateljica in pomočnica ravnateljice, Alenka Butara sta na kratko predstavili  vsebino. 

 

Ravnateljica je predstavila investicije, ki se vršijo, ali pa so se že izvršile v zavodu.  

V lanskem šolskem letu so starši (krajani) z oddajo glasov poskrbeli, da je bil izbran predlog 

prenove košarkarskega igrišča. Postopek prenove so pričeli v oktobru. V načrtu je obnova 

nogometnega igrišča. Ravnateljica je povedala, da je Mestna občina obveščena o stanju naših 

igrišč. Povedala je, da bo 2. 10. 2023 odprta možnost glasovanja v okviru participativnega 

proračuna, kjer bo tudi predlog obnove našega nogometnega  igrišča. Prvi korak je rekonstruk-

cija opornega zidu in stopnic. Starši bodo preko e-asistenta 2. 10. obveščeni o glasovanju. 

Ravnateljica je pozvala člane sveta staršev za pomoč pri glasovanju. 

Ravnateljica je pojasnila nekaj novosti tega šolskega leta.  Uvedli so rekreativni odmor. Učitelji 

in otroci so zadovoljni z uvedbo le tega. Z rezultati NPZ-jev v šolskem letu 22/23 so zadovoljni. 

V tretjem razredu so bili doseženi zelo dobri rezultati. Ravnateljica je povedala, da gredo 

zasluge formativnemu spremljanju učencev. Ravnateljica je razložila, da otroci opravljajo NPZ-

je v tretjem, šestem in devetem razredu. Rezultati pokažejo širok pogled na znanje tako za 

otroke kot učitelje. V 9. razredu se bo letos poleg slovenščine in matematike preverjalo znanje 

iz likovne umetnosti. 

 

Tudi letos bodo nadaljevali z raznovrstnimi športnimi, interesnimi dejavnosti. Izpostavila je, da 

letos šola obeležuje 50. letnico šole. Na spletni strani so sproti objavljeni dogodki, ki se bodo 

vršili tekom šolskega leta. Povedala je nekaj zanimivosti, in sicer razpisan je bil literarni 

natečaj, izvedena bo spominska zasaditev lipe, okrogla miza, šola bo imela tudi dan odprtih 

vrat. Posebej pa je poudarila datum 30. 11. 2023, ko bo potekala prireditev - slavnostna 

akademija.  

 

Pomočnica ravnateljice, Alenka Butara je povedala, da za vrtčevsko leto 23/24 načrtujejo tabor 

(CŠOD Ajda). Otroke bo med letom obiskala ilustratorka. V planu je zaključni izlet – pastirski 

dan, kateri bo izveden v vrtcu, ker bodo izvajalci prišli v vrtec. Izvedle so bodo dejavnosti, 

katere so bile uspešno opravljene lansko leto. Poudarila je, da bodo vzgojiteljice in otroci  

vključeni v dejavnosti ob 50. letnici šole. Potekalo  bo veliko zanimivih srečanj in dogodkov. 

Izvedli bodo dan odprtih vrat. Pripravili bodo program za bivše vzgojiteljice, in sicer čajanko in 

razstavo. 

  

Ga. Vakaričič, predstavnica 3. b razreda je povedala, da so starši vprašali, če bi bilo možno, 

da bi pri rekreativni odmoru učenci imeli žoge. Ravnateljica je odgovorila, da žal ne, ker odmor 

ni namenjen športni vzgoji ampak sproščenemu prostemu času. Predstavnik 8. a razreda je 

vprašal, če so odstotki vpisanih učencev na gimnazije in srednje šole pravilno zapisani v LDN 

poročilu, ker so bili seznanjenimi z drugačnimi podatki. Ravnateljica je pojasnila, da so bili 



 
 
narejeni popravki. Zahvalila se je za pripombo. Povedala je, da se  bo uredil popravek, da 

očitno ni bila prenesena zadnja verzija popravkov in je zato prišlo do napake. 

 

SKLEP 7: Člani Sveta staršev so soglasno potrdili LDN vrtca in šole za šolsko leto 

2023/2024.  

 

Ad. 11 

 

Obravnava in sprejem posodobitve Vzgojnega načrta in Pravil šolskega reda 

 

Ravnateljica je predstavila spremembe Vzgojnega načrta in pravil šolskega reda. Člani so 

gradivo že prejeli pred sejo z označenimi spremembami. Manjši popravki so se naredili pri 

šolskem redu glede telefonov in pametnih ur, in sicer je zapisano, da so učenci na taborih 

striktno brez telefonov in pametnih ur, prav tako so telefoni prepovedani v šoli. Prepovedano 

jih je tudi nositi v žepih, morajo biti pospravljeni v torbah. Pri športu morajo biti nohti primerno 

urejeni, saj je pri daljših nohtih, predvsem gre tukaj za punce, je velika možnost poškodb sebe 

ali drugih učencev. Novost je tudi ta, da je prepovedano okraševanje garderobnih omaric (npr. 

lepljenje balonov in bleščic za rojstni dan).  

 

SKLEP 8: Člani Sveta staršev so soglasno, z dvigom rok, potrdili sprejetje 

posodobljenega Vzgojnega načrta in Pravil šolskega reda OŠ Predoslje Kranj. 

 

Ad. 12 

 

Obravnava predloga novega cenika prehrane.  

 

Ravnateljica je seznanila člane Sveta staršev z dvigom cen surovin, ki se uporabljajo za 

pripravo obrokov v šolski kuhinji. Pojasnila je, da bo zaradi omenjenih podražitev, šola 

primorana dvigniti ceno šolske prehrane za cca 20%. Ravnateljica je med člani Sveta staršev 

odprla razpravo na to temo. Člani Sveta staršev se strinjajo z dvigom cen šolske prehrane. 

 

SKLEP 9: Člani Sveta staršev so soglasno, z dvigom rok, potrdili sprejetje predlog 

cenika šolske prehrane. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 
Ad. 13 

 

Beseda predstavnikov razredov in vrtca pri OŠ Predoslje Kranj. 

 

Predsednik Sveta staršev, Gregor Jerše je predal besedo predstavnikom razredov in vrtca.  

Predstavnici vrtca skupine Sovic in Zvezdic sta povedali, da sta bila sestanka brez posebnosti. 

Govorili so dejavnostih, ki se bodo izvajale v vrtcu (plavanje, rolanje).  Vzgojiteljice so jim 

predstavile končni izlet. Predstavnica Sovic je povedala, da so bili starši seznanjeni, da imajo 

v skupini alergika. Predstavnica Pikapolonic ga. Neža Zupančič Logar je bila opravičeno 

odsotna. 

 

Predstavnik sveta staršem je naprej besedo predal predstavnikom 9.a in 9.b in 9.c razreda. 

Večjih posebnostih na roditeljskih sestankih ni bilo . Ga. Pajnič, predstavnica 9. b  razreda je 

povedala, da so starši predlagali, da se glede ukrepov s prevzemom telefonov drugo leto na 

taborih drugače dogovorijo. G. Vodiškar, predstavnik 9.a razreda je povedal, da je beseda 

tekla o končnem izletu, zbiralni akciji papirja, plesu. 

 

Ravnateljica je povedala, da je bila lansko leto slaba volja glede posnetka valete in so se 

dogovori glede plačila zavlekli čez celo poletje. Jasno je povedala, da zaradi slabih izkušenj 

letos šola žal ne bo organizirala snemalca. Če pa učenci res želijo imeti posnetek, dovoli, da 

se starši sami najamejo snemalca in se z njim direktno dogovorijo glede snemanja in plačila.  

Predstavnika 8. a in 8. b razreda sta povedala, da posebnosti na roditeljskih sestankih ni bilo. 

Povedala sta, da so govorili o novosti – skrbniki šole – nekateri učenci so se prostovoljno javili 

za pomoč hišniku med šolskim letom. Predstavnica 8.c razreda, ga. Darja Roblek je bila 

opravičeno odsotna. 

 

Predstavniki 7.a, 7.b in 7.c razreda so povedali, da posebnosti na roditeljskih sestankih ni bilo. 

Beseda na sestankih je tekla o šoli v naravi. Ga. Trelc, predstavnica 7.c razreda je povedala, 

da so starši izpostavili problem izbire učitelja pri dopolnilnem pouku. Predstavnica 7.b razreda, 

ga. Weisseisen je dodala še, da so starši vprašali glede prenove igrišč.  

 

Ravnateljica je že na zadnji seji 22/23 pojasnila, da je število ur dopolnilnega pouka močno 

omejeno, da vsakemu razredu pripada le 0,5 ure na teden za vse predmete. Zato se oddelki 

pri dopolnilnem pouku združujejo in jih poučuje le 1 učitelj. 

Povedala je, da za preplastitev košarkarskega igrišča čakajo na datum prenove, sicer so 

dela odobrena.  

Ob tem je tudi izpostavila, da so v letu 22/23 izvedli projekt prenove razsvetljave.  

Na šolskem dvorišču, kjer je bila odstranjena čistilna naprava, so uredili novo zelenico. Po 

zunanjih informacijah naj bi se na tem mestu gradila šolska zobna ambulanta. Točnejših 

informacij še ni znanih.  

Na košarkarskem igrišču so bili zamenjani koši.  

Z novo opremo je bilo opremljenih več kotičkov v šoli.  

 



 
 
Predstavniki 6.a, 6.b in 6.c razreda so povedali, da posebnosti na roditeljskih sestankih ni bilo 

posebnosti. Na sestankih so govorili o zimski šoli v naravi. Nekateri od staršev so imeli 

vprašanje, zakaj je zimska šola v naravi v mesecu marcu. Datum se jim zdi prepozen. 

Ravnateljica je odgovorila, da so vezani na termine, ki jih prejmejo z CŠOD-jev in nimajo izbire. 

Poudari, da so cene CŠOD-jev veliko bolj ugodne, kot če bi menjali termin in se odločili za 

drugega ponudnika.  

 

Predstavnika 5.a, 5.b razreda sta povedala, da posebnosti na roditeljskih sestankih ni bilo. 

Vprašanje staršev je bilo zakaj v e-asistentu učitelji ne vpisujejo več nalog. Ravnateljica je 

pojasnila, da je bil sprejet sklep učiteljskega zbora, da učitelji ne bodo več vpisovali nalog v e-

asistenta, saj je ena od prednostnih nalog šole tudi spodbujanje odgovornosti in samostojnosti, 

zato bi učence radi navadili na samostojno beleženje domačih nalog. Ravnateljica ob tem 

doda, da je za osnovno šolo dovolj, da imajo starši osnovni paket pri e-asistentu.  

 

Predstavnika 4.a, 4.b razreda sta povedala, da posebnosti na roditeljskih sestankih ni bilo. 

Starši izpostavijo, da imajo učenci težke šolske torbe. Ravnateljica je odgovorila, da lahko 

puščajo zvezke in knjige v garderobnih omarah. 

 

Predstavnici 3.a, 3.b razreda sta povedali, da posebnosti na roditeljskih sestankih ni bilo. Starši 

so pohvalili izvedbo poučevanja – formativno spremljanje. Pripomba je bila glede neopravljene 

domače naloge v OPB-ju. Ravnateljica je pojasnila, da cilj obiskovanja OPB-ja ni ta, da bodo 

ves čas učenci delali nalogo, ampak je velik del časa namenjen tudi igri in ostalim prostočasnim 

dejavnostim, ki jih pripravijo učitelji OPB. 

 

Predstavnik 2.a razreda, g. Jerše je povedal, da posebnosti na roditeljskem sestanku ni bilo. 

Pohvalil je učiteljico go. Polono Sečnik. Predstavnica 2.b razreda, ga. Sedlar je bila opravičeno 

odsotna. 

 

Predstavnici 1.a, 1.b razreda sta povedali, da posebnosti na roditeljskih sestankih ni bilo. 

Staršem je bilo vse lepo predstavljeno. 

 

V razpravi je bilo še predlagano, da bi se za prihodnje leto proga Peš busa spremenila in 

dopolnila. Dobro bi bilo dodali še postajo na Suhi in da bi pot v notranjosti Britofa bila malce 

spremenjena.  

Nekaj težav so starši imeli z odpovedjo interesnih dejavnosti, otroci naj tudi ne bi bili točno 

obveščeni o terminih in pričetku (pevske vaje, košarka).  

Starši so pohvalili filmska večera, ki sta bila organizirana ob 50. letnici šole. Izpostavili so le, 

da so bili večji otroci med predvajanjem filmov moteči.  

Predstavniki Sveta staršev so na seji dali pobudo, da bi želeli naročiti majice, ki bodo obeležile 

50. letnico šole. Ravnateljica je povedala, da jim bo odgovorila, če je toliko večje naročilo še 

možno. Če ja, z veseljem izvedejo anketo med starši in se naročilo izvede. 

 



 
 
Ravnateljica se prisotnim zahvali za udeležbo na 1. seji Sveta staršev ter še enkrat vsem 

skupaj za tvorno sodelovanje. 

 

Sestanek se je zaključil ob 20.30. 

 

 

 

Zapisala:           Predsednik Sveta staršev: 

 

Valentina Panzalović                                    Gregor Jerše 

 


